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Datum 6 november 2023

Locatie Sijsele

Aanwezigen Eric Raes (voorzitter), Noël Vermeersch (ere-voorzitter), Johan Feys,

Martine Messiaen, Rony D’Hont, Joke Cattoor, Marijke De Weweire en

Stephanie Valcke

Gasten Peter Meeus

Verontschuldigd -

Lopende zaken Zie bijlage aan dit verslag.

Dit betreft items die vanuit de Gebruikersraad werden aangekaart,

maar die wat meer tijd vergen om aan te pakken. Door ze hier te

vermelden blijven we ze duiden als aan te pakken aandachtspunt.

VERSLAG

★ Goedkeuring vorig verslag + herneming punten

- Technische bijstand binnen Oranje
Bij technische problemen in bijvoorbeeld een woondienst is het logisch dat
niet elke begeleider/medewerker voldoende technisch onderlegd is. De
gebruikersraad stelt zich de vraag of technische problemen kunnen gebundeld
worden en bij een interne ‘expert’ gelegd worden zodat dit soort vragen kort
op de bal en met voldoende kennis worden opgevolgd.
Is de technische dienst van Oranje hier een mogelijk aanspreekpunt?
Bijkomende vraag is, wat moeten deze medewerkers kunnen en weten?

Antwoord:
Vanuit Oranje bieden we, mede via onze eigen Technische Dienst, een
basisondersteuning aan. Afhankelijk van de aard van het probleem kan er
vanuit de dienst waar zich een probleem stelt met de Technische Dienst
afgestemd worden wat de beste aanpak kan zijn en wie hierin welke rol
opneemt, wetende dat niet alle problemen/uitdagingen binnen hun expertise
zullen vallen. Ook voor mensen met weinig of geen netwerk zoeken we naar
gepaste oplossingen.
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- Proactief handelen met de diensten Oranje
Vraag van de gebruikersraad of er binnen Oranje zaken gedeeld worden om
proactief te kunnen handelen in gelijkaardige situaties. (voorbeeld waarbij het
doorschakelen van de telefoon niet correct was gebeurd)

Antwoord:
Binnen de dienst worden situaties onder medewerkers gedeeld zodat er
binnen het team lessen worden getrokken om deze naar de toekomst te
vermijden. Indien het over structurele zaken gaat worden deze op
dienstoverkoepelende overlegmomenten gedeeld.

★ Peter Meeus geeft toelichting omtrent een aantal evoluties betreffende de diensten
Focus en de dienst in ‘d Oude Steenweg

Diensten Focus

Oranje gaat een vergaande samenwerking aan met familiehulp. Dit om de

operationele ADL (Algemeen Dagelijkse Levensverrichtingen) over te nemen. Oranje

heeft qua partners meerdere opties bekeken zoals ook Familiezorg en Imens, maar de

keuze viel op Familiehulp. Deze dienst heeft reeds in het Kortrijkse een gelijkaardige

ADL-dienst overgenomen. Voor hen is dit geen nieuw verhaal.

Door de transitie naar PVB werden de budgetten van onze cliënten verlaagd

waardoor de kostprijs voor ADL te duur werd en de dienst in het rood stond.

Door de samenwerking aan te gaan met familiehulp, die met een andere manier van

financiering werkt, is het inkopen van ADL voor onze cliënten terug betaalbaar.

Vanaf januari 2024 maakt het huidige personeel van Oranje een doorschuif op de

payrol van Familiehulp, waarbij niemand financieel moet inboeten.

Bezorgdheden vanuit de gebruikersraad:

- Oranje wordt steeds groter, blijft uitbreiden, komt dit niet ten koste van de

kwaliteit?

- Zorg wordt overgenomen, de eigenheid van Oranje verdwijnt. We hebben

deze bezorgdheid ook binnen het vrijetijdspunt en de samenwerking met De

Stroom.

- Hoe groot moet Oranje worden? Wat is groot genoeg?

Woongroep D’oude Steenweg:

Even terug in de tijd… Door de verbouwingswerken, gedurende 1 jaar, in het Hotel

O’mer was de tijdelijke transfer van het hotel naar d’ Oude Steenweg een noodzaak.
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In diezelfde periode is er op dezelfde locatie een woongroep gestart ter voorbereiding

van de woongroep O’berge. Een deel van die woongroep is daadwerkelijk verhuisd

naar Blankenberge maar, omwille van de nood aan woonondersteuning is de

woongroep in d’Oude Steenweg eveneens behouden. We maakten perspectief tot

2025. Daarna zou een verhuis sowieso noodzakelijk zijn (staat gebouw, nodige

aanpassingen brandveiligheid, verwarmingsproblemen…)

Woonzorgnetwerk Spirit vzw heeft 3 woonzorgcentra waaronder Avondrust in

Varsenare. Eén van de vleugels daar staat leeg waardoor Spirit een partner zocht om

deze vleugel een invulling te geven. Die partner hebben ze in Oranje gevonden.

De site bestaat uit 12 mooie, ruime kamers met eigen sanitair en balkon. De verhuis

van woongroep D’os staat in februari-maart 2024 op de planning.

★ Lokale raden

In Zedelgem is de eerste lokale gebruikersraad doorgegaan op dinsdag 10/10/2023.

Er waren 17 deelnemers. Meerdere mensen gaven aan interesse te hebben maar

konden om één of andere reden die dag niet aansluiten.

Na de uitleg, wat is een lokale gebruikersraad en wat is het doel hiervan, gingen we

aan de slag met 2 thematafels.

De te bespreken thema’s waren ‘communicatie’ en ‘welke thema’s vinden jullie

belangrijk om op een volgende bijeenkomst aan bod te komen’? Aan de hand van

vragen / stelling kreeg men inspiratie om in gesprek te gaan.
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Naast deze inhoudelijke input merken we dat de deelnemers nood hebben aan

ontmoeting, een informele babbel met cliënten, netwerken en medewerkers.

Een volgende editie wordt ingepland in het voorjaar 2024.

De gebruikersraad vraagt om de volgende uitnodiging ook te ontvangen om

eventueel eens mee aan te sluiten.

Ook in de Ganzenstraat is de lokale gebruikersraad een proeftuinproject. De eerste

samenkomst staat gepland in januari 2024.

★ Is er een mogelijkheid om tweedehands spullen aan te bieden voor gebruik in

verschillende diensten vb speelpleinwerking?

Als mensen nog bruikbaar en mooi gerief hebben, is er een centraal punt in Oranje

om spullen binnen te brengen? Dit kan gaan om kledij, speelgoed, fietsen of

driewieler,…

Antwoord:

De diensten zijn regionaal ingebed en hebben geen stockageruimte. Indien je zaken

‘te geef’ hebt dan spreek je best een medewerker aan met deze concrete vraag. Op

deze manier kan men intern kijken of dit al dan niet ergens een plaats kan krijgen, en

krijg je snel en duidelijk antwoord op uw vraag.

★ Varia

○ Peter Meeus brengt volgende punten aan:
1. Bijdrage maaltijden

De bijdragen werden destijds verhoogd in de hoop deze prijs enige tijd
te kunnen aanhouden. Helaas blijft de inflatie stijgen. Hierdoor zijn we
genoodzaakt om vanaf 2024 de bijdrage opnieuw te indexeren.

2. Zonnepanelen en energiepremie
De energiepremie werd uitbetaald in Corona-tijd. Blijkt dat Oranje in
2023 opnieuw een energiepremie heeft ontvangen. Oranje wil deze
premie gebruiken om te investeren in een energiepark voor Oranje in
zijn totaliteit door zonnepanelen te leggen.
De gebruikersraad vraagt hierover meer informatie en cijfergegevens.
Maar ook graag een antwoord op de vraag: wat betekent dit concreet
voor de cliënt?
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○ Is het een idee om de volgende gebruikersraad te laten doorgaan in de
nieuwe woondienst in Varsenare?

○ De nieuwe website is in de maak, maar kent enige vertraging vanuit de
externe ontwikkelaar.

○ KJW: het is onduidelijk of de dag geregistreerd en gefactureerd wordt
wanneer je in de loop van de dag opgebeld wordt om een ziek kindje op te
halen. Momenteel is dit een grijze zone, graag meer duidelijkheid hierover.

○ Jeugdatelier Maldegem: bezorgdheid hoe dit loopt? Het is ook niet duidelijk
wie daar momenteel contactpersoon is.

Antwoord:
Als er bezorgdheden zijn kan er best contact opgenomen worden met onze
dienst Vrije Tijd. De contactgegevens zijn terug te vinden op www.oranje.be.

○ Jeugdatelier Oostkamp: zeer goede en enthousiaste begeleiders. Wat wel
opvalt is enig gemis aan verantwoordelijkheid. Vb Halloween: begeleiders
staan allemaal binnen pannenkoeken te verdelen, geen toezicht aan poortje -
waar 3 kindjes staan.

Antwoord:
Ook hier kan het voor de mensen in kwestie erg leerzaam zijn om deze
feedback rechtstreeks te ontvangen. Indien dat, door welke omstandigheid
ook, niet lukt mag er ook hiervoor contact opgenomen worden met onze
dienst Vrije Tijd.

★ Wist je dat

○ Stijging tegemoetkomingen

Er is een verhoging van de tegemoetkomingen (2%) gepland vanaf 1

november 2023.

Bron: https://handicap.belgium.be/nl

○ REVA - Infobeurs (7 tot 9 december 2023)

REVA is een informatiebeurs voor mensen met een beperking.

Een vraag over dienstverlening? Op zoek naar het juiste hulpmiddel?

Je ontmoet er heel wat exposanten en kan er deelnemen aan lezingen en

workshops. Iedereen is welkom, mensen met en zonder beperking, jong en

oud, professionele hulpverleners, mantelzorgers...
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REVA kan je bezoeken van donderdag 7 tot en met zaterdag 9 december 2023

in Flanders Expo te Gent .

Openingsuren: 9.30 - 17.00 uur

Info op www.reva.be en je kan je er gratis tickets bestellen.

★ Volgende bijeenkomst

Datum : Maandag 18 december 2023

Uur : 19.00u indien digitaal, 19u30 indien fysiek

Locatie : Sijsele

★ Contactpersonen

Eric Raes
Voorzitter Gebruikersraad

Martine Messiaen
Klachtencommissie

Noël Vermeersch
Erevoorzitter
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BIJLAGE : LOPENDE ZAKEN

In deze bijlage bundelen we die zaken die in de Gebruikersraad aan bod zijn gekomen,
maar die nog geen concrete oplossing kennen en/of nog op heden steeds aan de orde
zijn. Op deze manier verliezen we deze zaken niet uit het oog en noteren we ook
gaandeweg welke acties we ondernemen ...

2022

● Communicatie

○ Tussen diensten en cliënt/netwerk
Het is een gegeven dat er voor elke dienst voorbeelden te vinden zijn waar er
niet gereageerd wordt op communicatie vanuit het netwerk t.a.v. de dienst
betreffende cliënt gerelateerde materie. Alle begrip dat men niet onmiddellijk
kan reageren en/of onmiddellijk een antwoord klaar heeft, maar een minimale
kennisgeving dat het bericht ontvangen is en zal opgevolgd worden is
belangrijk. Dit dan ook effectief doen des te meer.

○ Tussen medewerkers binnen de dienst
Het is een vaststelling dat verschillende medewerkers binnen eenzelfde dienst
niet altijd op 1 lijn zitten betreffende bepaalde communicatie. Dit kan naar
netwerken toe erg verwarrend werken. Bovendien wordt ook vastgesteld dat
communicatie ten aanzien van de dienst (zie bovenstaande) niet bij alle
(noodzakelijke) medewerkers terechtkomt.

Vanuit de gebruikersraad is er begrip voor de hoeveelheid werk die medewerkers op
zich nemen. Hieraan geen twijfel. Het zal echter nodig zijn om systemen te vinden
om aan een degelijke en professionele communicatie tegemoet te komen, wil men
het vertrouwen van cliënt/netwerk behouden.

Acties :
- Christ communiceert dit punt op het regio-overleg 7 oktober 21 ten aanzien

van alle diensten. Dit wordt erkend. Diensten nemen zich voor om dit item
intern te agenderen en op dienstniveau hiermee aan de slag te gaan.

- Christ herneemt dit binnen verslaggeving van de Gebruikersraad, die
eveneens met coördinatoren en directie wordt gedeeld.
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- September 2023 pogen we een intervisiemoment te organiseren met
medewerkers uit verschillende diensten om uitwisseling te faciliteren.

2023

● Website Oranje
Hoe kan deze nog meer toegankelijk gemaakt worden en mensen de kans geven om
snel naar de juiste persoon gedirigeerd te worden met zijn/haar vraag?

Acties:
- De nieuwe website van Oranje is in ontwikkeling. Hierbij wordt rekening

gehouden met bovenstaande.

● Bereikbaarheid van de diensten.
Er is meer nood aan een centraal aanspreekpunt waar netwerken hun vraag kunnen
neerleggen. Op vandaag zit dit veel te verspreid, onduidelijk en efficiënt. Wekt de
indruk dat Oranje niet klantvriendelijk is.

Acties:
- De nieuwe website van Oranje (zie hierboven) zal heldere informatie

verschaffen omtrent de verschillende werkingen, hun contactgegevens en de
tijdstippen waarop deze best kunnen bereikt worden.
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